
Formulier - Mondelinge vraag

Bart Blommaert (Open Vld) op 15-11-2020 21.06 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Leidraad voor de implementatie van een nieuwe arbeidsorganisatie voor de directie
Recreatiedomeinen 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Betreft Oost-Vlaamse Provinciale domeinen 
  
Concrete vragen:
Geachte deputatie, In de commissie van dinsdag 10 november hebben we als (oppositie) raadsleden
mogen kennismaken met de "Leidraad voor de implementatie van een nieuwe arbeidsorganisatie
voor de directie Recreatiedomeinen". Graag had ik antwoord gekregen op volgende vragen: Hoe
komt het dat wij als provincieraadsleden nu pas kennis krijgen van het verslag? 1.Mr Boven
spreekt over een totale ommekeer in de werking van het personeel. Hoe gaat de Deputatie dit
concreet aanpakken? 2.Men spreekt over het DNA van de domeinen. Hoe kwam die bepaling tot
stand en wie heeft hierover beslist? Concreet wou ik ook weten of Puyenbroeck nog Popeiland, een
cyclocross, de Warmste week zal mogen of kunnen organiseren? 3.Wat is de kostprijs van de
studie uitgevoerd onder leiding van Mr Boven? Vriendelijke groeten Bart Blommaert
Provincieraadslid OpenVld 
  


